
Z Á P I S

z veřejného  zasedání  zastupitelů obce  KOSOŘICE
konaného  dne  23.3.2005

Přítomni:  Josef Poslt, Václav Vávra, Jaroslav Kovář, Josef Koštejn, Jiří Hruška,
                 Ing.Tomáš Poslt
Omluven: Jan Bednář

Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny.

Jednání zahájil a řídil starosta obce Josef Poslt  a  konstatoval, že jednání zastupitelů je
usnášení  schopné.

Program:

1. Volba návrhové komise, ověřovatele zápisu a zapisovatele
2. Kontrola minulého zápisu
3. Schválení výsledků hospodaření OÚ za rok 2004
4. Schválení rozpočtu na rok 2005
5. Informace o složení povodňové komise
6. Aktualizace obecní vyhlášky o místních poplatcích
7. Dodržování obecní vyhlášky o využívání veřejného prostranství občany
8. Způsob pálení „čarodějnic“
9. Zahájení činnosti veřejného internetu v knihovně

    10.   Diskuse
    11.   Návrh usnesení
    12.   Závěr

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu a tento byl schválen
Schváleno  6 hlasy

Pan starosta uvítal přítomné, pro lepší informovanost občanů přistoupilo zastupitelstvo
k tomu, že pozvánky na zasedání s programem byly doručeny občanům do domu, dále byl
program zasedání vyvěšen na úřední desce.

K bodu  1.
Návrhová komise: Ing.Poslt Tomáš, Hruška Jiří
Ověřovatelé: Koštejn Josef, Kovář Jaroslav
Zapisovatelka: Kovaříková Jaroslava

Schváleno  6 hlasy

K bodu  2.
Provedena kontrola minulého zápisu ze dne 15.12.2004.
Bod  63/04  zpracování návrhu rozpočtu na rok 2005

Finanční výbor zpracoval návrh rozpočtu na rok 2005 a předložen na dnešním
zasedání.



K bodu  3.
Výsledky hospodaření za rok 2004 seznámil ing. Poslt Tomáš.  Výsledky hospodaření byly
vyvěšeny na úřední desce pro informaci občanů. Ing.Poslt seznámil s jednotlivými položkami
čerpání rozpočtu v roce  2004.  Příloha č. 1.

Výsledky hospodaření byly bez výhrad  schváleny 6 hlasy

K bodu  4.
Návrh rozpočtu na rok 2005 – předložil ing.Poslt Tomáš. Návrh rozpočtu byl vyvěšen na
úřední desce OÚ pro informaci občanů. V rozpočtu se počítá se schodkem 6109 tis.Kč, které
zahrnují výstavbu inženýrských sítí pro výstavbu RD v sadu v Kosořicích, vybudování
autobusových zastávek v obci. Příloha č.2
Diskuse k tomuto bodu:
p. Darmoš  -  kolik bude stát autobusová zastávka
p. ing.Poslt  - v parku nástupní ostrůvky, čekárny a zpevnění otočky před Kredbovými cena

asi    810   tis.Kč
p. Šulc - není zbytečné u zastávek v parku zřizovat další pěšinu pro chodce?
p. starosta - podle požadavku na zajištění bezpečnosti, hlavně dětí při nástupu do autobusu

do školy nutnost
p. Šulc - plánuje se dokončení kanalizace, má vlastní odvod dešťové vody již starý a

v současné době, když přes jeho zabudovanou kanalizaci přejíždějí po místní
komunikaci automobily je tato asi poškozena.

p. starosta - ve vsi je kanalizace pouze na dešťovou vodu, ale na splaškovou není. Ke
splaškové vodě by měla být čistička. Ve výhledu několika let bude toto
zapracováno do plánů.

Další připomínky k rozpočtu na rok 2005 nebyly.
Rozpočet schválen 6 hlasy

K bodu  5.
Složení povodňové komise pro obec Kosořice

starosta obce Poslt Josef
místostarosta Vávra Václav
za SDH Malik Radek

Schváleno 6 hlasy

K bodu  6.
Aktualizace vyhlášky o poplatcích.
Ze stávající vyhlášky  u poplatku z držení psů vypustit splatnost poplatku složenkou na platbu
osobně držitelem na OÚ po vyhlášení.

Schváleno 6 hlasy

K bodu  7.
Dodržování vyhlášky užívání veřejného prostranství. Dle upozornění občanů na úřední desce i
dalším upozorněním v dopise současně s pozváním na veřejné zasedání je nutno dodržet
termín k odstranění skládek z veřejného prostranství do  31.3.2005. Budou vybírány
poplatky.V další fázi se OZ zaměří na parkování nákladních vozů na veřejném prostranství.
P.Kovář Jaroslav – předseda pořádkové provedl kontrolu skládek a držení psů v obci,
upozornil na nutnost uhradit poplatek za držení psa a odklizení skládek. Dále upozornil, že na
některých domech není umístěno číslo popisné. Občané byli upozorněni.

Schváleno 6 hlasy



K bodu  8.
Způsob pálení „čarodějnic“. Jak byli občané upozorněni v dopise bude tři dny předem za
dozoru zástupce SDH nebo zastupitelstva proveden svoz dřeva na hranici. Na hranici nepatří
PVC, pneu a jiný podobný materiál. Tento bude z hranice vyloučen. Je nutno nějakým
způsobem zabránit tomu, aby se na hranici nedovážel nějaký odpad od občanů z okolních
vesnic.

K bodu  9.
Zahájení činnosti veřejného internetu v knihovně pro občany obce. Provoz bude zahájen dne
1.4.2005 vždy při provozu knihovny. Zajistí sl.Jana Kunová – knihovnice.
Provoz internetu je dotován ministerstvem kultury na 3 roky. Na internetu budou zahájeny i
WEB stránky OÚ  - wwwkosorice.cz.

K bodu  10.
Diskuse:
p. Kuna - dohoda se sběrným dvorem v Dobrovici na likvidaci PVC, koberců atd.
p. starosta - bylo jednání v Dobrovici, ale jejich sběrný dvůr nemá status sběrného dvora.

Záměr naší obce je rozšířit náš sběrný dvůr a následně provádět likvidaci
v Benátkách na náklady obce. Podnik COMPAG provádí 2x ročně sběr
nebezpečného odpadu, sběr jiného materiál průběžně neprovádí.

p. Hruška Jiří - seznámil zasedání s činností kulturní komise v roce 2004 a plánem na rok
2005. V záměru je nadále navštěvování občanů – jubilantů, vítání občánků –
dle potřeby, uspořádání dětského dne a ve spolupráci se Svazem žen
uspořádání návštěvy divadelního představení.

p. Vávra - nástin prací v roce 2005
Největší akcí bude vybudování infrastruktury na parcelách v sadu – červen až
červenec, autobusové čekárny – v letních měsících, rekonstrukce vodárny –
květen až červen, prořez stromů a keřů v parku a u prodejny, oprava místních
komunikací po zimním období – duben.

p. Darmoš - místní komunikace „Panská ulice“ – až začne stavět p.Sabol bude asi nutné
omezení v tonáži projíždějících stavebních vozů.

p. Vávra - bude v připomínkách ke stavebnímu povolení užívání přístupové cesty na
místní komunikaci.

p. Piknerová +
p. Mojžíšová - sekání trávy v sadu – jaká bude možnost
p. starosta - než budou zahájeny práce na budování infrastruktury je možno sekat
p. Langová - upozornit občany, kteří venčí své psy v ulici, aby také po nich uklidili
p. starosta - bude vyhlášeno rozhlasem, a aby mohlo být s někým zahájeno řízení  o

přestupku, musí být podnět s kým zahájit
p. Kredba - pochválil zastupitele za přístup s pozvánkami na zasedání. Dále upozornil na

nepořádek v příkopech podle komunikací.
p. Darmoš - připomínka k pálení různého materiálu v areálu bývalého družstva
p. starosta - majitelé budou upozorněni na nepřípustnost spalování nebezpečného odpadu.

Změna úřadních hodin starosty a zastupitelů – se změnou na letní čas budou úřední hodiny
posunuty. Úřední hodiny  budou  od  19,00 do  20,00 hod.

V měsíci dubnu bude uskutečněna brigáda na úklid prostranství v obci.



K bodu  11.
Návrh na usnesení předložil ing. Poslt Tomáš  -  příloha  č.3

Usnesení bylo přijato 6 hlasy

K bodu  12.
Pan starosta poděkoval za účast a termín dalšího zasedání bude zase o oznámeno na úřední
desce i osobní pozvánkou občanů.
Zasedání ukončeno  v 18,30 hod.

Ověřovatelé zápisu: Koštejn Josef ……………………………...
Kovář Jaroslav  …. ………………………..

Zapsala: Kovaříková Jaroslava……..……………….

Josef  P o s l t Václav  V á v r a
starosta obce místostarosta


